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Referat: Bestyrelsesmøde   
 

Forældrebestyrelsesmøde Lille Madsens Hus -  

August 2020 
Dag: Onsdag 26. aug. 2020 Evt. afbud: Louise deltager da Trine er trådt ud af bestyrelsen.  

Kl.: 19-21  Martin afbud 

Sted: Lille Madsens Hus   

 

Punkt  

001-2020 
v/Theresa 

Siden sidst 

 Børnetal  

 Økonomi 

 Div. Info  

 Ansættelser 

 

 Vores børnetal er pt. 141,48 enheder (ca. 120 børn) – Tallet For 2021 viser ca. 138 / Men der kan ske 

meget endnu.  

 Økonomien ser ok ud 63,5 % i forbrugs % /Corona forbrug 106.735,28 / Som vi håber at få refunderet 

(vi venter) 

 Theresa er tilbage frem til 1. januar 20 – Hvor hun endnu engang er bevilliget orlov ½ år – Malene vil 

fortsætte som hidtil 1. januar – sommer 21 / men enkelte ændringer. Vi har endnu ikke drøftet 

situationen og planen med Anders Norup (øverste leder). Men så snart den foreligger orienteres 

bestyrelsen. Personet er afklaret omkring situationen.  

 Vi har haft en ansættelses proces siden sidste møde Jan fra Bestyrelsen deltog som repræsentant for 

bestyrelsen.  

På baggrunds af midler fra staten til minimumsnormeringer samt en rest timer kunne vi ansætte Katrine 

O. og Mathias M. i fastestillinger. 

Else går på efterløn i det nye år / dato er endnu ikke fastlagt / På den baggrund ansatte vi også Anette F. 

i en midlertidig stilling – hvis Anette trives i vores hus fortsætter hun i Elses stilling. 

Katrine V. blev ansat i midlertidig stilling dag Katrine O. er på barsel frem til ½ 21 i Vuggestuen. 

Helle H. forventes at gå på barsel start oktober – pga. corona kan hun gå før.  

 Vi arbejder pt. på vores pædagogiske dag hvor temaet bliver vores læreplaner / dokumentation og Arb. 

miljø. Planen var at vi gerne ville inviterer bestyrelsen, men pga. covid har ikke nået det vi har planlagt. 

Så vi håber at det bliver muligt næste år.  

Vi har hyret Dacapo til hjælp med ar. Delen.  

002-2020 
 Valg og Generalfor.  

 

 Vi har været nødsagt til at aflyse den årlige generalforsamling og sommerfest. Det betyder at vi skal 
afholde valg på en ny måde.  

Vi foreslå at de forældre som ønsker at stille op – skriver til kontoret (Theresa sender info ud) 
Vi sender endnu en liste til forældrene med de opstillede kandidater, og efterfølgende en afstemningsdag 

hvor forældre kan afleverer deres stemmesedler i en aflåst boks. 

Som forældrebestyrelsen tæller op. 
 

Herefter samles vi og konstituerer bestyrelsen på et efterfølgende møde.  
Der skal vælges 2 best. Rep + 2 suppl. Og valg er ifølge vedtægterne.  

003-2020 
 Covid eval. 

 

 Corona situationen har vendt op og ned på vores hverdag som så mange andre steder.         

Ud over den anderledes hverdag for børn og ansatte (aflev. Situationer, hygiejne, inddeling af 

legeplads/hus osv.) – så begynder vi så småt at finde en hverdag med nye måder at gøre tingende på / 

corona kræver fortsat meget af alle. På personale delen giver det nogle udfordringer når folk er syge og 

sendes til test – de sendes hurtigt hjem og så går der en del dage før vi ser de ansatte igen. Sådan er det.  

 Hvordan oplever forældre gruppe situationen: mere tid til børnene, børnene kommer hjem og fortæller 

mere detaljeret beskrivelser, kæmpe tillid til de voksne har styr på det, informationsniveauet har været 

højt, komme og gå situationer har været nemmere. 

Kontakten til pædagogerne har ikke været den samme netop fordi flere har skulle til i komme og gå 

situationer.  

Personalet har været glade for komme og gå situationer – det har givet en mere intens og pæd. Velkomst 

til hvert barn om morgenen.  

VIGTIGT AT HUSKE PÅ AT CORONA FORTSAT ER EN DEL AF VORES HVERDAG.  

Der er opgaver pædagogerne forsat skal varetage fx vaske legetøj hverdag på legepladsen / det tager lidt 

tid. 

004-2020 
 

 

Evt. 

Meldes til Theresa før mødet. 

 

 

 Fotografering: Vi foreslår at vi i børnehaven blot tager gruppebillede / Foto dagen er ofte en dag fuld af 
forvirring. Og børn som ikke er trygge.  

Vi foreslår i samråd med Fotograf Søren Fris, at lave foto lørdag hvor forældrene kan komme herud hvis 

de ønsker at deres barn skal fotograferes / Fotografen vil lave en pris og en ny aftale for de som muligvis 
ikke kan den pågældende dato.  

Selvfølgelig med Corona restriktioner.  

Dette er også drøftet i personale gruppen og godkendt hvis bestyrelsen bakker op.  
 

 Ønske fra forældrebestyrelsen om at drøfte muligheden for fuld implementering af madordning igen / 

den kommer på dagsord. Ved den nye bestyrelse – PT er madordning fravalgt i 21.  
  

 

 
 

 

 


